
                                                                                                                    Ve Svinčanech dne 15.10.2019 

 

 

 

Výstup z porady osadního výboru Nákle 

 

 

Dobrý den, srdečně zdravím, po našem společném jednání máme pouze pár věcí, hlavně bychom 
rádi, aby se již něco dělo s již podanými návrhy. 

1) Máme podnět, že by se s odvodňovacím příkopem mohlo začít i bez povolení SUSky 
s tím, že by se prozatím nedělal příkop podél silnice a nový mostek, ale jen zrealizoval 
příkop s osetím trávy a stromů a napojení na současný příkop, jelikož nyní je u Ládi 
Sirového také napojení bez souhlasu SUSky. Mj. pokud by byl nový příkop osetý trávou, 
tak by již fungoval částečně jako vsakovací a přebytek vody by odtekl jako nyní. Zeleň by 
aspoň mohla začít růst a příkop podél silnice s mostkem by se mohl realizovat později. 

2) Veřejné lampy č. 5 a 6 ve směru od silnice pořád blikají a nejsou opravené. 
3) Zjistili jsme také že lidé jsou nedostatečně informováni o nutnosti čipování psů. 

 

 

Doplňující informace poskytnu na zasedání.  

Děkuji za pozornost  

Za osadní výbor přilehlé místní části Nákle  

Marcel Beran předseda 

 


